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Zápisnica z rokovania rady OZ PRO GALANTA 

 zo dňa 16.10.2023 

 

Prítomní členovia:   p. Horváth Zoltán,  

p. Stern Juraj,  

p. Horváth Mikuláš,  

p. Štalmachová Zuzana 

    p. Brizlák Róbert,  

Ospravedlnený:   p. Královič Marcel 

Hostia:    p. Závodský Peter 

    p. Peter Kolek 

    p. Amrichová Daniela 

p. Šablatúrová Miriam,  

p. Vincet Iványi 

Program rokovania: 

1. Otvorenie 

2. Informácie o praci Rady združenia 

3. Doplnenie uvoľneného miestav rade OZ PRO Galanta v súlade s platnými 

stanovami združenia   

4. Informovanie o parkovacej politike v meste Galanta 

5. Predstavenie projektu nočné parkovanie 

6. Aktualizácia projektu – KARTA GALANŤANA 

7. Informovanie o veterných turbínach v lokalite Galanta 

8. Informatívna správa – VIANOCE V GALANTE 

9. Rôzne - diskusia 

10. Záver 

 



Bod číslo 1: Predseda OZ PRO GALANTA p. Horváth privítal členov rady Občianskeho združenia 

PRO GALANTA ako aj čestného predsedu a zakladateľa OZ PRO Galanta p. Vincenta 

Iványho, spolu s nimi aj hostí, primátora mesta Galanta p. Petra Koleka, viceprimátora mesta 

Galanta p. Závodského, vedúcu oddelenia komunálnych služieb a životného prostredia p. 

Danielu Amrichovú a vedúcu oddelenia právneho, vedú a verejného obstarávania p. Miriam 

Šablatúrovú, následne predložil návrh programu.  

 

Bod číslo 2: Predseda OZ PRO GALANTA predstavil OZ PRO Galanta. Ide o združenie malých 

podnikateľov a živnostníkov na území mesta Galanta – podnikateľská obec, ktorá tvorí 

hodnoty. Cieľom OZ je participovať na rôznych projektoch mesta Galanta, teda byť aktívnou 

súčasťou mesta a pomáhať pri rozhodovaní, pri projektoch, taktiež uľahčiť život podnikateľom 

mesta ako aj samotným obyvateľom. Chceli by sme byť poradcami, partnermi mesta. 

Občianske združenie po krátkej prestávke v roku 2023 obnovilo svoju činnosť na území mesta 

Galanta. Momentálne má cca 75 členov.  

P. Horváth ako predseda tiež informoval o možnej spolupráce nakoľko OZ PRO Galanta už má 

ohlasy aj v susednom okresnom meste Šaľa, odkiaľ nás oslovil predseda obdobného 

občianskeho združenia p. Kollár, ktorý by chcel spolupracovať s OZ PRO Galanta, preto 

budeme hľadať cestu AKO, KDE by sme vedeli spolupracovať. Podobne je to aj s partnerským 

mestom Mikulov, taktiež ma veľa podnikateľských subjektov a taktiež je tam možnosť 

spolupráce. Spolupráca slúži aj na vymieňanie si návrhov, postrehov skúseností a to môže byť 

pre OZ PRO Galanta prínosom.  

  Predseda OZ tiež oboznámil prítomných aj o finančnej situácii OZ PRO Galanta nakoľko 

členovia platia ročný poplatok 50€ / člen / kalendárny rok a 100€ / člen rady / kalendárny rok. 

Účet Občianske združenie PRO Galanta má vytvorený v Slovenskej sporiteľni. Tento rok OZ 

nakoľko dlhšiu dobu nefungovalo nie je zaregistrovane do Zoznamu prijímateľov 2%, no 

v budúcnosti je snaha aj o túto registráciu OZ.  Momentálne je prijímateľov OZ Pre rozvoj 

Galanty a prostriedky ktoré budú na OZ PRO Galanta budú 1:1 prevedené na účet PRO 

Galanta. 

 Taktiež predseda OZ prebehol aj jednotlivé zasadnutia rady členov OZ PRO Galanta. Za rok 

2023 bola rada členov zvolaná 3 krát. Všetky zápisnice z týchto zasadnutí sú verejné na webe 

www.proganta.sk..  

 V závere tohto bodu bolo poďakovanie zo strany predsedu Občianskym združeniam na území 

mesta Galanta, ktoré participovali na kultúrno-spoločenských podujatiach ako bolo Cyrilo-

Metodské palacinky v Taverne Sever, Medzinárodný gastrofestival kotlíkových špecialít 

v areály Neogotického kaštieľa, či Medzinárodný deň detí. Z charitatívnej akcie 

http://www.proganta.sk/


„Medzinárodný gastrofestival kotlíkových špecialít“ sa aj napriek vysokým nákladom podarilo 

ušetriť štyri tisíc eur, ktoré na základe rozhodnutia členov rady OZ PRO Galanta ako aj 

ostatných občianskych združení , ktoré sa spolupodieľali na akcii, budú použité na kultúrno-

spoločenské podujatie s charitatívnym zámerom.  

 

Bod číslo 3: Predseda Občianskeho združenia p. Horváth Zoltán predstavil prítomným členov rady 

Občianskeho združenia PRO Galanta. Zároveň v zmysle Stanov OZ PRO Galanta, BOD č.7) 

„Rada združenia má 7 členov, ktoré volí a odvoláva valné zhromaždenie“ bol navrhnutý nový 

člen rady OZ PRO Galanta, aby sa tento bod splnil, Tomáš Horváth – štatutár OZ Templars 

Slovakia. Tento návrh bol jednohlasne odsúhlasený a schválený.  

 

Bod číslo 4 a 5: Viceprimátor mesta Galanta na stretnutí informoval o aktuálnom stave parkovacej 

politiky v meste Galanta a v súvislosti  tým aj s nočným parkovaním. P. Závodský apeloval na 

to, že v súvislosti s denným parkovaním nebudú vykonané zmeny, čo znamená, že tak ako 

parkujú obyvatelia mesta Galanta dnes cez deň, to zostane nemenné. Tri parkoviská, ktoré má 

mesto plate zostávajú aj naďalej platené počas dňa.  

 Problém, ktorý mesto Galanta momentálne rieši je mestské parkovanie na sídliskách, nakoľko 

tu  je viac áut ako obyvateľov s trvalým pobytom. S tým súvisia aj vyššie náklady zo strany 

mesta. Mesto Galanta prichádza s projektom NOČN0 PARKOVANIE, ktoré bude platiť na 

všetkých sídliskách o 1.1.2024. Viceprimátor mesta informoval o modrých a červených zónach. 

Modrá zóna bude predstavovať zónu rezidentov, teda parkovanie pre obyvateľov s trvalým 

pobytom na území mesta Galante, konkrétne v tej časti. V tejto časti sa nebude dať kúpiť 

parkovacie miesto ani nijak inak ho získať. Právo majú len ľudia, ktorí tu priamo v danej 

lokalite žijú. Pre návštevníkov tejto oblasti bude slúžiť červená zóna, ktorá a bude spoplatnená, 

konkrétne v pracovných dňoch od 18 hod do 8 hod rannej. Celý deň až do 18hod je parkovanie 

v červenej zóne zdarma. Nakoľko si mesto uvedomuje, že cez víkend sú návštevy v rodinách, 

červená zóna bude počas víkendov zdarma, ale v nedeľu od 18hod je už parkovné až do 

pondelka 8hod spoplatnené. Modrá zóna slúži len pre rezidentov. Tu viceprimátor mesta 

apeluje na to, že ten kto tu má trvalý pobyt a prispieva do mestského rozpočtu nebude 

obmedzovaní a bude môcť priamo pri svojom dome/byte zaparkovať. 

 Viceprimátor mesta p. Závodský tiež zadefinoval prítomným slovo rezident tak, ako ho vníma 

mesto: „Ide o občana, ktorý v tejto danej zóne býva, má tu trvalý pobyt a je vlastníkov daného 

vozidla, ktoré bude v tejto zóne parkovať. Buď je priamo vlastníkom on sám, alebo ak je auto 

na lízing on je oprávnený dané vozidlo používať, alebo ak ide o služobné vozidlo, má Zmluvu 

s danou spoločnosťou o používaní tohto vozidla.“ 



 Mesto Galanta podľa slov viceprimátora založilo spoločnosť Správa mestského majetku 

Galanta, ktorá dostane od mesta auto so skenovacím zariadením, ktoré bude chodiť po týchto 

zónach a bude kontrolovať EČV. Vozidlo, ktoré v danej lokalite nebude mať čo robiť, bude 

označené nálepkou mesta, nafotia vozidlo a všetky potrené náležitosti bude riešiť mestská 

polícia. 

.  Viceprimátor taktiež poukázal na ceny parkovania v meste Galanta. Občan s trvalým pobytom 

v danej lokalite má parkovanie v modrej zóne vo svojej lokalite zdarma na prvé dve autá 

v rámci rodiny, pričom tretie vozidlo ho stojí 240€ / na rok. Nerezident ak býva v tejto lokalite 

bez trvalého pobytu parkuje v červenej zóne každý deň za 480€  / rok (t.j. 20€ / mesiac). Týmto 

peniazmi sa pokryjú určité náklady mesta Galanta v oblasti parkovania. 

 

Bod číslo 6: Viceprimátor mesta Galanta informoval prítomných o pripravovanej Karte Galanťana, 

ktorá bude postupne od mesiaca november v skúšobnej prevádzke. Tu viceprimátor vyzval 

prítomných, ak by mali záujem byť súčasťou testovacieho procesu aby sa zahlásili na mail: 

hovorca@galanta.sk. Od  januára 2024 by mesto chcelo túto kartu spustiť naplno v meste vo 

forme aplikácie. Pokým máte trvalý pobyt v Galante a všetky záväzky voči mestu 

vysporiadané, karta bude aktívna. Karta bude slúžiť aj na komunikáciu medzi občanom 

a mestom Galanta, napr. poplatky, oznamy a pod. 

Viceprimátor mesta informoval aj o benefitoch tejto karty, ako už bolo spomenuté, benefitom 

bude aj parkovanie v meste Galanta, taktiež zľava z úhrady MHD, finančný príspevok pri 

narodení dieťaťa, zľava pri sobášoch – prenájom obradnej miestnosti, ako aj za celý proces, 

zľavy na zbernom dvore, zľavy na kultúrno-spoločenských podujatiach v meste, zľava na 

poplatkoch na cintoríne a pod.  

Taktiež aplikácia podľa slov vedenia mesta má priniesť ľahšiu komunikáciu medzi mestom 

a občanmi mesta. Ľudia budú môcť cez aplikáciu podať podnety na zlepšenie hlasovať 

v anketách byť nápomocný mestu a naopak mesto môže informovať o pripravovaných 

podujatiach, zmenách,  odstávkach.  

 

Bod číslo 7: Viceprimátor mesta informoval o podrobnostiach týkajúcich sa veterných turbínach 

v lokalite Galanta. Zo strany štátu prišiel podnet na vybudovanie veterných turbín čoho sa 

chytila spoločnosť SPP,  ktorá zriadila malý výskum na území SR, konkrétne  si dal vypracovať 

veternú mapu, čím sa zistilo že lokalita medzi Galantou, Kaskádmi a Váhom má výborne 

poveternostné podmienky na vybodovanie takýchto turbín.  

Viceprimátor informoval aj o spotrebe energii mesta Galanta, ktorá ročne dosiahne 3,5 gWa, čo 

je vysoká hodnota. Taktiež informoval o projektoch/ veterných parkoch Galanta I. a Galanta II.  

mailto:hovorca@galanta.sk


Galanta I – ide o územie medzi Galantou a Kaskádami má 8 turbín z toho 5 v katastrálnom 

území mesta Galanta a 3 v katastri obce Váhovce a Kajal 

 Galanta II – ide o územie na rázcestí Neboj si a Gáň, kde je plánovaných 5 turbín z toho 2 

v Neboj si a 2 v katastri obce Gáň.  

 Mesto v rámci tohto projektu zvážilo všetky benefity, ktoré tento projekt ponúka a vyhodnotil 

tieto plusy ako prínos pre mesto či už v cestovnom ruchu, v úspore financií mesta ako 

zabezpečenie elektrickej energie za výrobnú cenu pre podniky na území mesta Galanta.   

Viceprimátor mesta tiež informoval, že mesto a vybraný mestský poslanci dňa 17.10.2024 idú 

navštíviť rakúsku dedinku Prellenkirchen kde p. starosta bol ochotný poskytnúť informácie 

o tom, aké plusy a aké mínusy tento projekt – veterne turbíny tejto dedinke priniesol. 

O získaných informáciách bude neskôr verejnosť informovať mesto.  

 

Bod číslo 8: O projekte Vianoce v Galante informoval primátor mesta Galanta spolu vedúcou 

oddelenia komunálnych služieb a životného prostredia p. Danielou Amrichovou. Vianoce 

v Galante budú tento rok pod názvom Vianoce s JOJKOU. Tento projekt je pod záštitou 

Televízie JOJ a bude prebiehať v dňoch štvrtok, piatok a sobota tesne pred Vianocami. TV JOJ 

tu vybuduje svoje vlastne vianočne mestečko s veľkým prenosovým vozom odkiaľ budú žive 

vstupy do TVJOJ24. Tieto vstupy budú prebiehať posledný deň, budú 4 a budú trvať 15 min. 

Viceprimátor vo svojom informovaní taktiež poukázal na aktivity pre deti v rámci tohto 

projektu, taktiež TV JOJ tu bude mať autogramiádu hercov, ako aj vianočné kino pre 

návštevníkov. Ako informovala vedúca oddelenia komunálnych služieb a životného prostredia 

každý vstup bude mať svoje zameranie. Prvých 15min bude venovaných mestu a rozvoju mesta 

Galanta teda aj OZ pôsobiacich na území mesta Galanta, kde pôjde o pozitívny pohľad na 

mesto formou diskusie. Druhých 15 mi bude zameraných na elektromobilitu, smart city, enviro 

a aktuálne projekty a výzvy mesta Galanta. Tretích 15 min bude zameraný na kultúru v meste 

a posedný blok sa bude venovať darovaným Vianociam, kde jednotlivec predstaví svoj príbeh 

v trvaní 15min. Taktiež v rámci tohto projektu bude prebiehať aj súťaž v zdobení stromček. 

Materské školy a území mesta Galanta budú mať možnosť spoločne s deťmi vyzdobiť si svoj 

vianočný stromček. Ozdobené stromčeky sa následne vyhodnotia a najkrajší stromček, teda 

jeho deti získajú možnosť krátkeho výletu priamo do vysielacieho štúdia TV JOJ. 

 Podľa slov primátora mesta Galanta celé podujatie bude mať vianočný nádych, bude určené 

širokej verejnosti a mesto by chcelo dať priestor v rámci živých vstupov aj OZ PRO Galanta. 

Súčasťou tohto projektu budú tvorivé dielne, fotografické kútiky a množstvo ďalších 

kreatívnych vianočných aktivít.  

 



Bod číslo 9:  Diskusia:  

 

V diskusii často prevládala otázka ohľadom parkovacej politiky. Na tieto otázky sa 

viceprimátor mesta Galanta snažil vždy odpovedať spolu s primátorom mesta Galanta, dané 

veci povysvetľovali. Tu bolo vidieť, že daná téma má svoje miesto nie len na rokovaniach 

mesta, ale aj u občanov mesta.   

 

Otázka ktorá zaznela sa týkala aj budúcnosti nakoľko sa do popredia dostávajú elektromobily 

a tak súčasťou parkovacích miest by mali byť aj nabíjacie panely. Na túto otázku zareagoval 

viceprimátor mesta Galanta, že mesto myslí aj na tento fakt no nie všade je možnosť budovania 

týchto staníc, preto viacero takýchto staníc bude na parkoviskách s väčšou kapacitou, taktiež 

podotkol, že takéto nabíjacie pulty nebudú zatiaľ na sídliskách aby to nebolo zneužívané.  

 

Od prítomných zaznela aj otázka ohľadom kúpy parkovacích miest. Tu odpovedal primátor 

mesta Galanta, že kupovanie parkovacích miest už nebude možne. Parkovacia politika v meste 

Galanta bude jednotná podľa toho ako to v Bode 4 a 5 vysvetlil viceprimátor mesta, teda 

červená a modrá zóna bez možnosti kúpy parkovacích miest. 

 

Okrem parkovacej politiky zaznela aj otázka smerom k veterným turbínam a to kedy asi mesto 

plánuje spustenie tohto projektu. Odpovedal viceprimátor mesta Galanta, že projekt nakoľko je 

ešte len na papieri a nie všetky otázky boli zodpovedané, projekt môže byť spustený približne 

v roku 2025.  

 

Bod číslo 9:  Predseda OZ poďakoval prítomným za účasť a poprial im všetko dobré.  

 

 

 

 

Poznámky:  

Valného zhromaždenia sa zúčastnilo 26 členov Občianskeho združenia PRO Galanta na čele 

s predsedom OZ. 

 

 


